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Geacht raadslid,

Op 2 oktober jl. ontving onze gemeente een email van de raadsfractie CDA en Fractie Franssen met 
daarin Artikel 37 RvO vragen omtrent de fontein aan de Oude Rijksweg, over de realisatie en over de 
subsidiebeschikkingen van het Geularmen project.

De vragen en de reactie van ons college zijn hieronder opgenomen.

Vraag 1: Waarom is de fontein nog steeds niet gerealiseerd?
Antwoord: De fontein wordt niet gerealiseerd omdat er geen middelen voor zijn gereserveerd.

Het initiatief van de heer Croonenberg om iets terug te doen voor de gemeenschap is 
zeer te waarderen. Echter de inzet van gemeenschapsgeld voor het aanleggen en 
onderhouden van de fontein staan niet in verhouding met het ter beschikking gestelde 
bedrag. De vijver moet geschikt gemaakt worden voor een fontein en er moet een pro
fessionele fontein in geplaatst worden. Dit samen kost C 80.000 tot C 90.000 en hier
voor is geen geld in de begroting beschikbaar. De toegezegde bijdrage van de heer 
Croonenberg is C 2.000,- en de toegezegde bijdrage van de voormalig hoteleigenaar 
Klein Gulpen bedraagt C 1.500,-. Bovenstaande is in augustus 2018 mede gedeeld 
aan de heer Croonenberg.

Vraag 2. Het CDA en de fractie Franssen zijn van mening dat initiatieven vanuit onze burgers 
moeten worden ondersteund. Deelt het college deze mening?

Antwoord: Het college deelt deze mening. Het college is echter ook van mening zorgvuldig met
gemeenschapsgeld om te gaan. Dat burgerinitiatieven weloverwogen en in verhou
ding moeten staan en reëel en betaalbaar dienen te zijn.

Vraag 3. Is het college bekend met de subsidiebeschikkingen?
Antwoord: Ja het college is bekend met de subsidiebeschikkingen.

Vraag 3a. Zo ja, waarom voert het college deze beschikking dan (nog) niet uit?
Antwoord: De werkzaamheden die betrekking hebben op de subsidiebeschikkingen zijn uitge

voerd en opgeleverd, behoudens één onderdeel. Dit betreft de uitvoering/opschoning 
aan de Molenvijvers aan de Wittemer Allee. Deze worden door Stichting Limburgs 
Landschap verzorgd. Zij zijn echter afhankelijk van de realisatie van de Wittemer Al
lee. Hierover vindt afstemming plaats met de provincie Limburg en de gemeente Gul
pen-Wittem. Wij benadrukken dat de subsidie-beschikkingen geen betrekking hebben 
op de aanleg van recreatieve fonteinen.
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Vraag 3b. Zo nee, waarom niet.
Antwoord: Het college is bekend met de subsidiebeschikkingen.

Vraag 4. Wanneer gaat het college over tot het uitvoeren van de fontein?
Antwoord: Het college ziet af van de realisatie van de fontein. In een gesprek met zanger de heer

Frans Croonenberg en portefeuillehouder Wethouder Jos Last is besproken dat de 
kosten voor de aanleg en onderhoud van een fontein niet in verhouding staan tot de 
geste. Overeengekomen is dat er gezamenlijk een passend alternatief wordt gezocht.

Wij gaan er vanuit met bovenstaande voldoende op de vragen te hebben gereageerd.

Met vriendelijke groet,

burgemeester en wethouders van Gulpen-Wittem, 
de secretaris, de burgemeester,

usters MCM . Ramaekers-Rutjens


